
Zápisnica  
 

z   rokovania Obecného zastupiteľstva v Podbieli  

zo dňa  12. decembra 2008 
 

Prítomní:   JUDr. Jozef Domiňák – starosta obce   

Poslanci:    Bc. Pavol Kudzbel,  Peter Kontra, Ján Poštek, Jozef Domiňák, Pavol Loffaj, 

Daniel Bebej    

Neprítomná :  Ing. Iveta Kanderková – ospravedlnená,  

Hl. kontrolór obce:   p.Viera Bebejová  

Ďalší prítomní: podľa prezenčnej listiny   

 

 

K bodu číslo 1:  

Otvorenie  

 Starosta obce JUDr. Jozef Domiňák privítal prítomných členov obecného zastupiteľstva.  

Konštatoval, ţe sú prítomní šiesti poslanci, a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  

 

K bodu číslo 2:  

Schválenie programu rokovania 

 Starosta obce oboznámil prítomných s predloţeným programom a opýtal sa na doplňujúce 

návrhy. Poslanci nepredloţili ţiadne návrhy, preto starosta dal hlasovať o predloţenom programe. 

Hlasovaním „za“ predloţený  program bolo všetkých 6 prítomných poslancov. 

Obecné zastupiteľstvo sa riadilo týmto programom. Začalo sa prerokovávanie jednotlivých bodov 

programu.  

 

K bodu číslo 3:  

Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice  

 Do návrhovej komisie starosta navrhol poslancov Bc. Pavla Kudzbela a Pavla Loffaja. 

Hlasovaním „za“ Bc. Pavla Kudzbela boli 5 poslanci, 1 sa zdrţal hlasovania. Hlasovaním „za“ 

Pavla Loffaja boli 5 poslanci, 1 sa zdrţal hlasovania. Za overovateľov zápisnice určil starosta 

poslancov Daniela Bebeja a Jozefa Domiňáka. Za zapisovateľa zápisnice určil Alenu Mišunovú. 

 

K bodu číslo 4:  

Spáva o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 

Správu o plnení uznesení  predniesol zástupca starostu Bc. Pavol Kudzbel. K správe o plnení 

uznesení nemal nikto z prítomných poslancov ţiadne pripomienky. Správu o plnení uznesení berú 

poslanci na vedomie. Tvorí prílohu zápisnice. 

 

K bodu číslo 5:  

Schválenie vypracovania projektu  na zmenu priebehu elektrického vedenia a vybudovanie  

kioskovej trafostanice v lokalite Sihla 
Starosta obce vysvetlil prítomným, ţe vzdušné vedenie VN, ktoré ide ponad 2 stavebné 

pozemky v lokalite Sihla, je potrebné z uvedeného dôvodu preloţiť. Obec by dala vypracovať novú 

projektovú dokumentáciu na preloţku VN. Pre potreby takejto stavby bolo urobené vecné bremeno 

na pozemku p. Ľuboša Turčáka. Projekt by mal stáť okolo 50 tisíc Sk. Poslanec Daniel Bebej 

v diskusii povedal, ţe sú sťaţnosti od p. Poldaufa, a treba takúto moţnosť realizácie vyuţiť.  
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Hlasovaním „za“ vypracovanie projektovej dokumentácie na zmenu priebehu elektrického vedenia 

a vybudovanie kioskovej trafostanice v lokalite Sihla hlasovalo 6 prítomných poslancov. 

 

K bodu číslo 6:  

Schválenie návrhu Všeobecne záväzného nariadenia Obce Podbiel č. 6/2008 o dani 

z nehnuteľností  

Starosta obce informoval prítomných poslancov a občanov, ţe VZN obce bolo vystavené na 

verejnej výveske v stanovenej lehote a poslanci ho obdrţali na preštudovanie. Pripomenul, ţe 

poplatky sa nezmenili oproti roku 2008, len sa prepočítali konverzným kurom na eurá. Zo strany 

občanov neprišli ţiadne pripomienky. Spýtal sa na pripomienky poslancov. Nikto nemal ţiadne 

námietky. Hlasovaním „za“  navrhované  znenie VZN hlasovali všetci 6 prítomní poslanci.  

 

K bodu číslo 7:  

Schválenie návrhu Všeobecne záväzného nariadenia Obce Podbiel č. 7/2008 o ostatných  

miestnych  daniach 

Starosta obce informoval prítomných poslancov a občanov, ţe VZN obce bolo vystavené na 

verejnej výveske v stanovenej lehote a poslanci ho obdrţali na preštudovanie. Zo strany občanov 

neprišli ţiadne pripomienky. Poplatky sa nezvyšovali, len sa prepočítali konverzným kurzom  na 

eurá. Spýtal sa na pripomienky poslancov. Nikto nemal ţiadne námietky. Hlasovaním „za“  

navrhované  znenie VZN hlasovali všetci 6  prítomní poslanci.  

 

K bodu číslo 8:  

Schválenie návrhu Všeobecne záväzného nariadenia Obce Podbiel č. 8/2008 o miestnom 

poplatku za  komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

Starosta obce informoval prítomných poslancov a občanov, ţe VZN obce bolo vystavené na 

verejnej výveske v stanovenej lehote a poslanci ho obdrţali na preštudovanie. Poplatky sa 

nezvyšovali, len sa prepočítali konverzným kurzom na eurá. Podotkol, ţe Technické sluţby 

Ruţomberok zvýšili od 1.1.2009 poplatok za vývoz 1 kuka nádoby na 1,65 euro. Nakoľko táto 

skutočnosť nie je zohľadnená v návrhu VZN, bude nevyhnutné, aby zvýšené náklady, oproti príjmu 

za odvoz odpadov od občanov, znášala v budúcom roku obec. Táto skutočnosť predpokladá 

výraznejšie zvýšenie poplatkov od 1.1.2010. Spýtal sa na pripomienky poslancov. Nikto nemal 

ţiadne námietky. Hlasovaním „za“ takéto navrhované  znenie VZN hlasovali všetci 6  prítomní 

poslanci.  

 

K bodu číslo 9:   

Schválenie návrhu Všeobecne záväzného nariadenia Obce Podbiel č. 9/2008 o poplatkoch za 

znečistenie ovzdušia malými zdrojmi znečistenia 

Starosta obce informoval prítomných poslancov a občanov, ţe VZN obce bolo vystavené na 

verejnej výveske v stanovenej lehote a poslanci ho obdrţali na preštudovanie. Zo strany občanov 

neprišli ţiadne pripomienky. Poplatky sa nezvyšovali, len sa prepočítali konverzným kurzom  na 

eurá. Spýtal sa na pripomienky poslancov. Nikto nemal ţiadne námietky. Hlasovaním „za“ takéto 

navrhované  znenie VZN hlasovali všetci 6  prítomní poslanci.  

 

K bodu číslo 10:   

Schválenie návrhu Všeobecne záväzného nariadenia Obce Podbiel č.10/2008 o poplatkoch za 

služby poskytované Obecným úradom v Podbieli 

Starosta obce informoval prítomných poslancov a občanov, ţe VZN obce bolo vystavené na 

verejnej výveske v stanovenej lehote a poslanci ho obdrţali na preštudovanie. Zo strany občanov 

neprišli ţiadne pripomienky. Poplatky sa nezvyšovali, len sa prepočítali konverzným kurzom na 
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eurá. Informoval, ţe bol v zmysle VZN č. 10/2007 do návrhu pridaný poplatok za zapoţičanie 

lešenia a otvoril diskusiu. Poslanci nemali ţiadne pripomienky. Hlasovaním „za“ takéto navrhované  

znenie VZN hlasovali všetci 6  prítomní poslanci.  

 

K bodu číslo 11:  

Schválenie uzavretia zmluvy (dodatku k zmluve) o nájme medzi Obcou Podbiel a OVS, 

a.s., Dolný Kubín, ktorou sa dáva do bezodplatného nájmu OVS, a.s., kanalizačný zberač 

trasy A1 v lokalite Krivý kút v celkovej dĺžke 306 metrov.  

Starosta obce vysvetlil prítomným, ţe táto vetva kanalizácie je dokončená a je potrebné ju 

odovzdať do uţívania OVS, a.s., Dolný Kubín. Poslanec Daniel Bebej podotkol, ţe jej výstavba 

stojí nemalé peniaze, a my ju len tak odovzdáme vodárom, ktorí za to budú zvyšovať stočné. Nato 

starosta obce odpovedal, ţe tento postup je v súlade s postupom, ktorý obec prijala v minulosti. 

Nemalo by význam, ak obec odovzdala do nájmu OVS čistiarne a celú kanalizáciu v obci, robiť 

rozdiely po ukončení nasledovných ďalších úsekov. Je však potrebné prijímať vhodné opatrenia, 

aby si občania napájali na zberače svoje nehnuteľnosti. Na kanalizáciu sme dostali v roku 2008 1,6 

mil. Sk. Hlasovaním „za“ uzavretie a podpísanie zmluvy (dodatku k zmluve) o nájme medzi Obcou 

Podbiel a OVS, a.s., Dolný Kubín, ktorou sa dáva do bezodplatného nájmu OVS, a.s., kanalizačný 

zberač trasy A1 v lokalite Krivý kút v celkovej dĺţke 306 metrov, bolo 5 poslancov, 1 sa zdrţal 

hlasovania.  

Z ďalšieho rokovania sa z dôvodu nástupu na pracovnú zmenu ospravedlnil poslanec Ján 

Poštek. 

 

K bodu číslo 12:  

Prerokovanie Vyhodnotenia výchovno-vyučovacieho procesu za školský rok 2007/2008 v 

Základnej škole Podbiel 

Materiály Vyhodnotenia výchovno–vyučovacieho procesu za školský rok 2007/2008 dostali 

poslanci na preštudovanie. Otvorila sa k tomuto bodu diskusia. Poslanec Daniel Bebej sa spýtal 

riaditeľky školy, ako sa deti správajú v škole. Rodičia nemajú čas na deti, obklopujú ich počítače, 

vplývajú médiá. Ocenil, ţe veľa detí je zapojených do rôznych krúţkov, a spýtal sa na výučbu 

cudzích jazykov a ako sa učí pri takomto počte ţiakov. Odpovedala riaditeľka školy Mgr. Blanka 

Kontrová, ţe sú dotácie z európskych fondov a 3 učiteľky od roku 2009 budú vyučovať cudzí jazyk. 

Tento bod berú poslanci na vedomie bez pripomienok. Tvorí prílohu zápisnice. 

 

K bodu číslo 13:  

Schválenie Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2009 

Starosta obce konštatoval, ţe plán kontrolnej činnosti bol zákonom určenú dobu vyvesený 

na úradnej tabuli obce, nikto k nemu nemal ţiadne pripomienky. Kaţdý poslanec plán obdrţal na 

preštudovanie. Starosta obce sa spýtal na pripomienky. Keďţe nemal nikto pripomienky, 

hlasovaním „za“ predloţený plán kontrol boli 5 prítomní poslanci. Tvorí prílohu zápisnice.  

 

K bodu číslo 14:  

Správa hlavného kontrolóra  obce  o výsledkoch  vykonaných kontrol   

Hlavná kontrolórka obce p. Viera Bebejová vypracovala podrobnú správu o kontrole dotácie 

poskytnutej Obcou Podbiel pre TJ ŠK Podbiel. Spýtala sa poslancov, či niekto má doplňujúce 

otázky. Nikto nemal ţiadne. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje správu hlavného kontrolóra obce 

Podbiel o výsledkoch vykonaných kontrol bez pripomienok. Hlasovaním „za“ boli 5 prítomní 

poslanci. Správa tvorí prílohu zápisnice.  
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K bodu číslo 15:   

Informácie starostu obce   

a) o  postupe schvaľovania rozpočtu obce na nasledujúce rozpočtové obdobie:  

Počnúc rozpočtovým rokom 2008 sa v samospráve zaviedlo nové programové rozpočtovanie. 

Rozpočtovým rokom 2009 platí táto povinnosť pre všetky subjekty samosprávy. V zmysle týchto 

podmienok je pripravený aj návrh rozpočtu obce na rok 2009 s výhľadom na roky 2010-2011. 

Keďţe doteraz nenadobudol účinnosť zákon o štátnom rozpočte na rok 2009, a teda nie je jasný 

príjem obce, odporúča starosta obce počkať so schválením rozpočtu obce a urobiť tak v mesiaci 

január 2009. Nosná časť v budúcom roku bude realizácia ţiadosti na eurofondy v zmysle projektov, 

ktoré boli priebeţne schválené na predchádzajúcich rokovaniach obecného zastupiteľstva. Ďalej 

plánujeme v základnej škole vymeniť na jednom poschodí radiátory a vymeniť okná a dvere na 

objekte, ktorý je prenajatý pošte. Bude tieţ nevyhnutné realizovať opravu strechy nad školskou 

kuchyňou. Starosta ďalej informoval, ţe Folklórny súbor Podbielan pracuje pod Centrom voľného 

času v Trstenej s cieľom lepšieho financovania jeho činnosti. 

b) o zámeroch obce v oblasti získavania a vynakladania finančných prostriedkov v roku 2009:  

obec plánuje podať ţiadosti o dotácie na MK SR, MF SR, úrad vlády a VÚC Ţilina. V kladnom 

prípade plánujeme pomocou získaných dotácií vyfinancovať časť nákladov na folklórne slávnosti, 

na vybavenie kultúrno – športovej haly, výmenu radiátorov v základnej škole, činnosť speváckej 

skupiny Senková, prípadne ďalšie aktivity. Počítame s hospodárskym výsledkom z roku 2008 vo 

výške pribliţne 1,5 milióna Sk, na rezervnom fonde obce je k dispozícii 470,- tis. Sk. 

V nasledujúcom roku plánujeme s otvorením novej stavebnej lokality oproti ihrisku. Poslanec 

Daniel Bebej navrhol otvoriť aj lokalitu na Mlynisku, aby si mohli ľudia vysporiadať pozemky aj 

formou výmeny.   

c) o pristúpení Obce Podbiel k vymáhaniu neoprávnene vyplatených finančných prostriedkov 

a zmluvnej pokuty zhotoviteľovi  územného plánu obce:  

Pri zhotovení územného plánu sa zhotoviteľovi dvakrát uhradila faktúra za jednu prácu. Taktieţ 

územný plán nebol ukončený podľa zmluvne dohodnutých pravidiel. Za nedodrţanie ukončenia 

termínu obec ţiadala zaplatenie zmluvnej pokuty a vrátenie neoprávnene prijatých fin. prostriedkov, 

čo zhotoviteľ odmietol. Preto starosta obce informoval poslancov, ţe je nevyhnutné domáhať sa 

práv obce súdnou cestou, s čím poslanci vyjadrili súhlas.  

d) o prechode pre chodcov v súvislosti so zabezpečením bezpečného prechodu občanov 

a pohrebných sprievodov do miestneho cintorína:  

Starosta obce ďalej informoval poslancov o rokovaní s ODI OR PZ v Dolnom Kubíne a odborom 

dopravy KÚ v Ţiline so záverom, ţe na predmetnom úseku nie je moţné vytvoriť prechod pre 

chodcov, lebo nie je chodník z jednej stany vozovky na druhú. Bola však prijatá dohoda, ţe okresný 

dopravný inšpektorát poţiada (z hľadiska dodrţania podmienok bezpečnosti) správcu cesty I/59, 

ktorým je IVSC Ţilina, o osadenie výstraţných dopravných značiek „Pozor chodci“. Ďalej 

informoval, ţe tento úsek cesty I/59 (popod cintorín) bude jedným z dvoch úsekov na Orave, kde 

bude aj po prijatí a nadobudnutí účinnosti nového zákona o cestnej premávke zachovaná 

obmedzená rýchlosť na 40 km/hod. 

Všetky informácie starostu obce vzali poslanci na vedomie. 

 

K bodu číslo 16:   

Interpelácie poslancov a občanov  

Poslanec Daniel Bebej predloţil problém kanála okolo Jána Chajdiaka na Zámostí, hlavne 

počas topenia snehu, keď voda nemá kde odtekať. Starosta obce informoval, ţe sa zvolalo jednanie 

s občanmi dotknutej lokality, prešla sa celá trasa kanála, kritický úsek bol prehĺbený. Záverom 

rokovania s občanmi bolo, ţe pri vypracovávaní projektu inţinierskych sietí v súvislosti s otvorením 
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novej stavebnej lokality, budú občania prizvaní, aby mohli vyjadriť svoje názory, ktoré budú vzaté 

do úvahy pri vypracúvaní projektov zameraných na odvodnenie lokality. 

Zástupca starostu Bc. Pavol Kudzbel navrhol, aby poslanci schválili starostovi obce Podbiel za 

kvalitnú prácu v roku 2008 odmenu vo výške jedného  mesačného platu. Hlasovaním „za“ bolo 5 

prítomných poslancov. 

Poslanec Daniel Bebej navrhol riaditeľke školy odmenu za rok 2008 vo výške 7 tis. Sk. Poslanec 

Peter Kontra navrhol 10 tis. Sk. Hlasovaním „za“ odmenu vo výške 10 tis. Sk bolo všetkých 5 

prítomných poslancov.  

 

K bodu číslo 17:  

Záver 
Starosta obce poďakoval prítomným poslancom a občanom obce za účasť a ukončil rokovanie 

obecného zastupiteľstva. 

 

 

Overovatelia zápisnice:   Daniel Bebej      ............................ 

 

          Jozef Domiňák        ............................ 

 

 

 

 

 

                                                                                    JUDr. Jozef Domiňák  

                starosta  obce 

 

 

 Prílohy: - uznesenie číslo 8/2008 

   - pozvánka 1 ks 

  - prezenčná listina 2 ks 

- správa o plnení uznesení  

- VZN obce č. 6/2008, č.7/2008, č.8/2008, č.9/2008, č.10/2008 

- Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1.polrok 2009 

- Správa hlavného kontrolóra o výsledkoch vykonaných kontrol  

-Vyhodnotenie výchovno-vyučovacieho procesu za školský rok 2007/2008 

v Základnej škole v Podbieli   


